

## Horizon 2023/2024: Rujukan utama pelabur, usahawan ekonomi digital



Ketua Pegawai Eksekutif MDEC, Mahadhir Aziz.

KUALA LUMPUR: Perbadanan Ekonomi Digital Malaysia (MDEC) komited dalam mengukuhkan agenda ekonomi digital Malaysia sekali gus menyokong visi negara menjadi hab digital global.

Ketua Pegawai Eksekutif MDEC, Mahadhir Aziz berkata, antara inisiatif yang dilaksanakan pihaknya adalah memperkenalkan penerbitan edisi kedua Horizon 2023/2024 yang bakal dijadikan rujukan kepada pembangunan ekonomi digital kepada semua pihak berkepentingan.

Beliau berkata, ia akan memberikan rujukan terperinci dan komprehensif kepada pelbagai pihak sama ada pelabur, usahawan atau syarikat yang ingin berkembang melangkaui sempadan atau meninjau peluang di Malaysia.

Horizon 2023/2024 katanya akan memberikan maklumat lengkap mengenai kekuatan ekosistem ekonomi digital negara merangkumi pelbagai aspek seperti bakat dan usaha-usaha yang sedang dilaksanakan kerajaan.

"Itulah jenis maklumat yang kami ingin kongsi dan mendidik semua pihak termasuk bakat dalam mengetahui perkembangan ekonomi digital negara.

"Ia akan memberikan peluang dan pilihan serta cara yang mungkin untuk mencapai tahap tersebut, atau perkara-perkara berbeza yang boleh kita lakukan dalam ekonomi digital," katanya selepas pelancaran Horizon 2023/2024 di sini hari ini.

Majlis dilancarkan oleh Timbalan Menteri Digital, Datuk Wilson Ugak Kumbong. Mengulas lanjut, Mahadhir berkata, MDEC juga turut menandatangani memorandum persefahaman (MOU) dengan International Trade Centre (ITC), agensi bersama World Trade Organization (WTO) dan Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu (UN).

Beliau berkata, kerjasama itu akan membolehkan kedua pihak meninjau peluang dalam perdagangan digital terutamanya membabitkan perusahaan mikro, kecil dan sederhana (PMKS).

"Itulah sebabnya kami bercakap tentang advokasi polisi kerana terdapat polisi perdagangan antarabangsa yang semakin didigitalisasikan. Jadi ada peluang yang besar untuk syarikat Malaysia yang terbabit dalam perdagangan digital.

"Jika kita boleh melaksanakan elemen berasaskan amalan alam sekitar, sosial dan tadbir urus (ESG), bagaimana pula dengan perdagangan digital.

"Jadi kami melihat bahawa kerjasama kami dengan ITC membantu mengenal pasti peluang tersebut dan juga mengembangkannya serta membenarkan syarikat Malaysia untuk melihat sama ada mereka boleh menyertai dalam kerjasama tersebut pada peringkat awal ini," katanya.

Horizon adalah penerbitan yang komprehensif dan strategik yang didedikasikan untuk memaparkan trend pertumbuhan dinamik dalam ekonomi digital Malaysia. Ia menawarkan pandangan dan maklumat yang tidak ternilai mengenai landskap digital negara, berfungsi sebagai panduan rujukan yang pasti untuk pihak berkepentingan global dan tempatan yang mencari data yang boleh dipercayai dan pandangan yang berinformasi daripada pakar domain.

Horizon menampilkan artikel-artikel yang disusun dengan teliti oleh pemimpin industri, usahawan berjaya, dan akademik terkenal, mempersembahkan pelbagai pandangan yang melangkaui kebijaksanaan konvensional.

Penerbitan itu menumpukan pada tiga tonggak utama: perniagaan, pelabur, dan masyarakat.

Selain itu, ia membincangkan topik kepimpinan pemikiran seperti Pandangan & Analisis mengenai Keadaan Semasa Ekonomi Digital Malaysia dan Merevolusikan Perniagaan Masa Depan dengan E-Invoicing, menyediakan analisis mendalam,

ulasan tajam, dan pandangan berasaskan data yang membongkar kompleksiti dan trend ekonomi digital.

Mencakupi spektrum luas subjek dalam ekonomi digital, termasuk Kecerdasan Buatan (AI), blockchain, e-dagang, fintech, dan bidang yang sedang muncul, Horizon menghubungkan dan melibatkan semua pihak berkepentingan, industri, dan masyarakat.

Sumber: Berita Harian

Tarikh Siaran: 20 Ogos 2024

Pautan: <https://www.bharian.com.my/bisnes/lain-lain/2024/08/1287455/horizon-20232024-rujukan-utama-pelabur-usahawan-ekonomi-digital>